
 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde. 
 

Tirsdag den 14. december 2021 – Online 
 

Kl. 17:00- 19:00  
 

Deltager:  
 

Afbud:  
 

Ikke til stede: 
 
 

  

  

  

Emne (og 

ansvarlig) 

  

  

Indstilling 

  

Tid 

  

Beslutning – hvem gør hvad 

  

  

1 

  

  

Valg af 

ordstyrer 

  

Beslutning 

  

17:00-

17:05 

  

  

 

  

2 

  

Godkendelse af 

referat fra 

sidste gang, 

samt dagens 

dagsorden 

  

  

Beslutning 

  

17:05-

17:05 

  

 

  

3 

  

Elevrådet 

  

Orientering  

  

17:05-

17:15 

  

  

Se også pkt. 10. 

 

 

4 

  

 

Meddelelser: 

  

-      Skolens leder 

-      Formanden 

-      MED-udvalget 

-      Fra skolen 

-      SFO 

  

   

  

 

Orientering 

  

 

17:15- 

17:30 

  

 

Skolens leder: 

Skemaer:  

Vi arbejder på at lave skemaer tilpasset en 

kortere skoledag. KSO giver kort 

orientering vedr. status.  

 

Økonomi: 

Der forventes et underskud/merforbrug på 

ca. 2 pct. af driftsrammen. Ca. 600t.  Der 



 

 

er mange forbehold for endeligt resultat. 

KSO giver kort orientering.  

 

 

MED: 

 

Formanden:  

  

Fra skolen:  

 

Fra SFO: 

Charlotte redegør kort for nyt om 

bygningen af ny SFO. Endelig bevilling er 

givet.  

 

 

 

5 

 

Værdiproces 

 

 

Orientering 

 

17:30-

17:40 

 

Status på værdiprocessen. 

Alle klasser har været på besøg i 

værdilokalet, men grundet 

smittespredning, har det afsluttende besøg 

fra Pølsemanden været udskudt. Der 

arbejdes i skrivende stund på en løsning, i 

sammenhæng med at vi nu lukker ned i en 

forhåbentligt midlertidig periode. Når 

elevdelen er afsluttet, skal der afholdes 

workshop hvor selve værdisættet udvikles. 

Med deltagelse af et medlem fra 

skolebestyrelsen.  

KSO giver kort orientering i forlængelse af 

ovenstående.  

 

6 

 

Temadag 

 

Drøftelse 

og 

beslutning 

 

17:40 

17:55 

 

Vi aftalte at der blev meddelt datoer for 

temadag/workshop, samt at vi undersøgte 

muligheden for at ”Skole og Forældre” kan 

give oplæg.  

Jeg afventer endeligt svar derfra, men 

forventer det er klart senest tirsdag. 

Jeg vedhæfter links til deres 

kursusaktiviteter (se link i mail). 

Umiddelbart er min vurdering at 

”lørdagskurset”, som de oplyser muligvis 

kan ligge på andre dage, er interessant.  



 

 

 

 

Forventer at koordinere datoer via doodle 

umiddelbart efter vores møde, når valg af 

kursus er afklaret.  

 

 

 

7 

 

Covid-19 

 

 

Orientering 

og drøftelse  

 

17:55- 

18:10 

 

Skolen har i en periode været ramt af 

smitte i nogen grad. Det gælder ansatte 

og elever. Dette er status i skrivende 

stund. Og kan ændre sig hurtigt. 

 

Der er indført en række tiltag, jf. de 

muligheder der er ved incidens over 400. 

Se bilag fra UVM om høj lokal smitte.  

Vi har ikke været pålagt disse, men har 

valgt at indføre de fleste. 

 

Der er samtidig via pressemøde med 

statsminister og sundhedsmyndigheder 

meldt en midlertidig hjemsendelse ud, og 

der gives på mødet en status derpå.  

Endvidere orientering omkring påvirkning 

af arbejdsmiljø, forældrehenvendelser 

m.m. i den forbindelse, og i forbindelse 

med covid-19 generelt. 

 

 

 

8 

 

Formøder 

 

Drøftelse 

og 

beslutning 

 

18:10- 

18:20 

 

Skolebestyrelsen drøfter og beslutter om 

de ønsker at afholde formøder, og efter 

hvilken model.  

 

 

9 

 

 

Drøftelse af 

årshjul 

 

Drøftelse 

og 

beslutning 

 

18:20- 

18:50 

  

Skolebestyrelsen anmodes om at drøfte 

punkter for kommende skoleår med 

henblik på et årshjul/årsplan. 

 

Herunder henledes fokus bl.a. på, og ikke 

udtømmende: 

 Ny sorgpolitik færdiggøres 

 Ordensregler 



 

 

 Køn 

 Jubilæum 

 Lektiepolitik – aftalt at forslag skal 

udarbejdes af skolen/lærerne – 

efterfølgende behandles af 

skolebestyrelsen 

  

Samt inspiration via link fra ”Skole og 

Forældre”. 

Se link i mail.  

 

Der vil desuden, og naturligt, opstå en 

række ad-hoc punkter i løbet af skoleåret 

som også skal behandles.  

 

 

10 

 

MobilePay m.v. 

 

Drøftelse 

og 

beslutning 

 

18:50- 

19:00 

 

Muligheden for MobilePay/Dankort-
terminal, samt muligheden for at forlade 

skolen i pauserne for store elever drøftes. 
Skolebestyrelsen bedes tilkendegive 

holdning dertil.  
 
Forslaget skal ses i sammenhæng med at 

der mangler kapacitet i kantinen, og at der 
ikke kan betales med MobilePay (grundet 

mobilpolitik), ej heller med betalingskort.  
Pris for en terminal forventes klar senest 
tirsdag.  
 

 

     

11 Evt. Orientering 19:00  

     

     

 

 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 


